
Ballerup Bridge Club 
 

Referat fra bestyrelsesmøde i Nordea Bank hos Knud Littau torsdag 14. april 2005  kl. 19.  
 
 
Medlemssituationen 
14 spillere har meldt fra som aktive, heraf én gr. dødsfald. 6-7 af disse overgår til passive medlemmer. 
1 nyt par er tilmeldt. Søndag 17.ds. er der DM for begyndere på Tapeten. Der kommer 7-8 par fra Fl Hourings 
vinterkursus. CJM vil blandt disse agitere for indmeldelse/deltagelse i BBC’s åbne huse. 
Tilmeldinger fra andre udefra i forbindelse med sommeren åbne huse påregnes. 
På hjemmesiden skal der gøres opmærksom på ledige pladser. 
 
Lokalesituationen 
Trods gentagne rykkere ventes der stadig på svar fra kommunen. CJM har gr. generalforsamlingen den 3. maj anmodet om 
svar senest 25. april. Sker det ikke må det overvejes at kontakte de politisk ansvarlige. 
 
Bestyrelsen 
KBS, KL og AN er på valg. Alle er villige til genvalg. 
 
MP-indberetning/turneringsledelse 
Lars regner med alt er på plads i næste uge (18. – 21.4.) Sker det ikke, overgår opgaven til KBS. 
KL mener, der er indbetalt for meget til DBF for klubbens mp. Har skriftligt orienteret DBF. Afklares, når Lars (eller 
senere KBS) får tjek på systemet. 
Bortset fra problemerne med mp-indberetning er der fuld tilfredshed med Lars som tu-leder. 
 
Begynderundervisning ved Fl. Houring 
I år 16 spillere, som alle er meget int. Indmelder sandsynligvis i BBC. 
Flemming anmodes om at oprette nye begynderhold til efteråret, hvor BBC og Skovlunde betaler for annoncering i 
Ballerupbladet. 
Flemming opretter muligvis et fortsætterhold (evt. sammen med Gentofte), men her vil BBC ikke sponsere. 
 
Regnskabsorientering 
KL gennemgik regnskabet, der vil udvise et underskud på ca. 3.700 bl.a. som følge af bidraget på kr. 5000 via DBF til 
Tsunamiofrene i Østen. Budget for det kommende år gennemgået. Årskontingentet for aktive foreslås uændret til kr. 600, 
mens kontingent for passive foreslås hævet til kr. 250, idet udgiften pr medlem til DBF de senere år er steget kraftigt. 
Kr. 5000 foreslås overført fra formuen til jubilæumskontoen. 
 
Undervisning på klubaftener 
Der har været stor interesse blandt medlemmerne. Spilleudvalget opfordres til at fortsætte undervisningen i næste sæson. 
 
Generalforsamling den 3. maj 2005  
CJM forestår forespørgsler om valg til spilleudvalg og kontakter Illum med henblik på valg som best.suppleant. Ole 
Larsen foreslås som dirigent.. 
KL finder emne til revisor (Kaj Sørensen modtager genvalg – fortsætter som passivt medl.). 
Kontingent m.m. – se ovenfor. 
Traktement det sædv. med rejer og ost. CJM og NL handler ind. AN skaffer franskbrød. 
Indkommet 2 skriftlige forslag fra Karin og Dorrit Illum. Det ene, at vinpræmierne skal være af bedre kvalitet. NL oplyser, 
at det allerede er efterkommet. Det andet forslag, at kage til kaffen på klubaftener ændres til smurt brød med pålæg. Best. 
finder, det er en god ide, hvis det økonomisk kan holdes indenfor ”kagebudgettet” og hvis, der er medlemmer der vil 
påtage sig arbejdet med indkøb og ”fabrikation” af de ca. 130 stykker mad. Bestyrelsen (og Nicolai) har ikke mulighed for 
at påtage sig opgaven. Emnet behandles under ”eventuelt”, da det er for sent fremsendt  - jf. klublovene § 7. 
På generalforsamlingen uddeles, som sidste år, medaljer til vinderne af  hold og par i a-rækken (klubmestre). 
 
Sommerbridge 
Starter 10. maj. I alt 13 gange i maj, juni og aug. Pris pr gang uændret kr. 40. Prisen for sæsonkort sættes op til kr. 200, og 
tilbydes alle, såvel medlemmer som udefrakommende. 
KBS vil oplære de øvrige best.medlemmer i brug af edb-systemet, så det ikke alene hænger på KBS. 
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